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Zápis ze ČS, konané 28.února 2009 
Přítomno: 32 členů + 1 člen čestný, dle prezenční listiny 
________________________________________________________________________ 
Program: 
1. Úvod a zahájení. 
2. Volba sčítací komise a předání volebních lístků. 
3. Zprávy funkcionářů. 
4. Vyhlášení vítězů klubových soutěží 2008 a předání pohárů majitelům vítězných 

psů. 
5. Diskuze. 
6. Vyhlášení výsledků voleb. 
7. Závěr a usnesení ČS. 
________________________________________________________________________ 
1. Předseda ing. Diky přivítal přítomné a zahájil ČS, přítomní schválili jednomyslně 

navržený program ČS. 
2. Volba sčítací komise – jednomyslně bylo zvoleno 5 členů komise a to: ing. Zuzana 

Nováková, Veronika Jačková, Miroslav Mašita, MVDr. Taťána Vacková a ing. Iva 
Záleská-Dosedělová.                                                                                            
Předseda ing. Diky předal obdržené hlasovací lístky v odpovědních obálkách – 
obdrženo 125 odpovědních obálek + 1 obálka neplatná – hlasovací lístek nebyl vložen 
do předepsané odpovědní obálky.                                                                               
Kódy na obálkách ověřil ing. Uher – předseda KK za přítomnosti sčítací komise, byl za 
KK přítomen i sčítání hlasů.  

3. Zprávy funkcionářů jsou uvedeny samostatně za zápisem z ČS. 
4. Proběhlo vyhlášení vítězů a předání pohárů přítomným, poháry nepřítomným budou 

předány podle možností.  
5. V diskuzi vystoupila pí Diblíková s návrhem, vybavit OPCH čtečkami čipů. Tento návrh 

byl přítomnými podpořen a nový výbor byl pověřen k provedení.  
6. Vyhlášení výsledků korespondenčních voleb, výbor bude (podle stanov) 9ti členný, KK 

bude 3 členná. Celkový počet platných hlasů – 125. 
 
Kontrolní komise: 
1. Horák Karel   121 hlasů 
2. Špaček Jan   108 hlasů 
3. Uher Radomír ing.  108 hlasů 
 
Výbor klubu: 
1. Kohoutová Petra   117 hlasů 
2. Kovaříková Hana ing.  108 hlasů 
3. Nováková Hana   108 hlasů 
4. Severová Jiřina   107 hlasů 
5. Bajerová Jitka   103 hlasů 
6. Diky Milan ing.   103 hlasů 
7. Hradečný Jiří   101 hlasů 
8. Stehlík Zdeněk ing.    94 hlasů 
9. Tutschová-Zoulová Dana   86 hlasů 
_____________________________________ 
10. Dolejšová Olga     84 hlasů 
11. Horová Dana     75 hlasů 
12. Záleská-Dosedělová Iva ing.   69 hlasů 
_____________________________________ 
13. Dosedělová Libuše    55 hlasů 
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7. Usnesení a závěr.                                                                                                          
ČS bere na vědomí, že na ČS dne 28.února 2009 proběhlo sčítání hlasů sčítací komisí 
(komise jmenovitě uvedena pod bodem 2) za přítomnosti předsedy KK ing. Uhra. ČS 
doporučila zakoupit čtečky čipů pro všechny OPCH. Proti 0, zdržel se 1, ostatní pro. 

 
________________________________________________________________________ 
Zprávy funkcionářů 
 
1. Předseda – ing. Milan Diky – informoval přítomné, že svou zprávu již zveřejnil ve 

Zpravodaji 4/08. Ve zkratce lze jen opakovat, že se pořídil profesionální účetní 
program, zajistil finanční audit, který je přiložen a je součástí finanční uzávěrky za rok 
2008. Audit potvrdil, že klubové finance jsou řádně vedeny a zpracovány. Rovněž jsme 
obdrželi i směrnice k vedení účetnictví, tak aby ani v budoucnu nemohly vzniknout 
žádné pochybnosti o toku financí v klubu.                                                                     
Do budoucna si lze jen přát, aby už nebyly žádné takové peripetie jako v minulém 
období a výbor klubu byl dělný a věnoval se práci pro chovatele, nikoliv aby se věnoval 
nechutným aférám a pomluvám.  

2. SPCH – za nepřítomnou Olga Dolejšová – zprávu přečetla pí Severová. V roce 2008 
bylo vystaveno 20 krycích listů, což je o něco méně než v roce předchozím. 
Způsobeno to bylo tím, několik chovatelů přestalo chovat. U několika vrhů se čeká na 
kontrolu vrhu a následné dodání podkladů potřebných pro zápis štěňat do PK ČMKU. 
Pokud jde o bonitace kingů bude o nich hovořit bonitační referent, tak jak mu to 
přísluší. Současně si dovoluji omluvit svou nepřítomnost na ČS, jsem momentálně 
mimo úuamí ČR. Tato akce byla naplánována již v loňském roce a nebylo ji možno 
uskutečnit v jiném termínu. Přeji příjemný den. 

3. HPCH – Jiřina Severová – v roce 2008 bylo vydáno 184 KL pro kavalíry. Vysoká 
kvalita konkurenčně schopných kavalírů z českých chovů na výstavách vypovídá o 
poctivé práci většiny chovatelů, kteří se chovu těchto nádherných pejsků věnují. Kvalita 
se rapidně zvýšila dovozem kvalitních zahraničních předků, jejichž prapůvod je v 
domovské vlasti kavalírů – Anglii. O vysokém zastoupení kavalírů na výstavách všech 
úrovní se není třeba ani zmiňovat.                                                                             
Výbor klubu vyhlásil Kubovou soutěž o nejlepšího jedince Klubových výstav 
pořádaných naším klubem, cenou pro vítěze je startovné na libovolné výstavě v tomto 
roce. Majitelé těchto vítězných psíků již obdrželi potvrzení o výhře. V dalších Klubových 
soutěží, které letos výbor poprvé vyhlásil, vznikly nějaké nepřesnosti, za které se 
pochopitelně omlouváme a budeme se jim snažit zabránit. Vítězům jsme chtěli tímto 
poděkovat za báječnou reprezentaci klubových plemen. Opět dostávají poháry i 
Kluboví šampioni. Oproti roku 2007 kdy jich bylo 16, za rok 2008 je jich už 26. Jelikož 
je klub v dobré finanční situaci, mohli jsme si dovolit odměnit zasloužilé chovatele.        
Cestovné za kontroly vrhů se hradí OPCH z klubové pokladny. Chovatelé přispívají 
paušálem á 50,-Kč za štěně, takže náklady nejsou až tak vysoké.                    
Spolupráce s PK ČMKU je nyní ještě lepší než-li tomu v letech minulých, PP, 
přeregistrace a pod jsou zpracovávány velmi rychle, čekací doba se snížila na 
minimum.                                                                                                                 
Během března by měl vyjít Katalog plemeníků 2008, inzerovat v něm mohou i majitelé 
chovných stanic a starších plemeníků, kteří o zveřejnění projeví zájem.  

4. Bonitační referent – Dana Tutschková – V roce 2008 jsem opět pořádali 4 bonitace a 
svody. Odbonitovali jsme 95 kavalírů a 19 kingů, odsvodovali jsme 47 kavalírů a 7 
kingů. Vyřazeni byli 2 kavalíři hoši a 1 kavalíří slečna. Individuální bonitaci využili 
majitelé pro 11 kavalírů – 4 psi a 7 fen. V roce 2008 proběhly 2 Klubové výstavy – 
country v Dolínku a pod střechou v Jesenici. Tento rok budeme pořádat 2x KV a 1x SV. 
Jarní KV a SV jako country dvoudenní výstavu v Hotelu Golf v Praze 5, podzimní 

 2



 3

výstavu pod střechou pak v Průhonicích u Prahy. Propozice a přihlášky budou zaslány 
spolu se Zpravodajem 1/09, taktéž budou ke stažení na našich klubových stránkách.  

5. Jednatelka, místopředsedkyně – ing. Hana Kovaříková – V roce 2008 bylo v našem 
klubu celkem 361 členů, z toho 239 stálých členů, 18 jejich rodinných příslušníků a 104 
nových členů, kteří do klubu v tomto roce vstoupili. Dále máme několik čestných členů, 
kteří sice dostávají klubové tiskoviny, ale jinak nemají práva stálých členů. Protože je 
klub v dobré finanční situaci, již několik let jsme nezvýšili členský příspěvek.           
Všechny své úkoly jsme v roce 2008 splnili, tj. uspořádali 2 prestižní výstavy se 
zahraničními posuzovateli, množstvím vystavovatelů a obdivovatelů. V letošním roce 
budeme pořádat 3 výstavy a doufám, že s takovým úspěchem a nasazením jako vloni. 
Také konečně podařilo s novým předsedou KK rozklíčovat a uspořádat klubové finance 
tak, aby byl tok těchto prostředků průhledný, přehledný a jednoznačný.  

6. Pokladní – Petra Kohoutová – tato zpráva je velmi jednoduchá a krátká.            
Klubové finance byly k 31.12.2008 potěšující.                                                            
Jsme vlastníky celkem 317 608,45 Kč, z toho 19 550,-Kč v hotovostní pokladně, zbytek 
na klubovém účtě. Vydávám pokladní doklady příjmové a výdajové, předem číslované 
jednatelkou klubu.  

7. Předseda kontrolní komise – ing. Radomír Uher – přečetl podrobný zápis z 
provedené kontroly hospodaření. Zde uvádíme výtah z této zprávy.                                
Předmětem kontroly bylo:  

A) ověřit správnost vedení účetní evidence  
B) ověřit způsob evidování účetních dokladů k jednotlivým účetním položkám 

(provedení namátkové kontroly prvotních účetních dokladů k příslušným 
položkám vedených v účetnictví) 

C) kontrola peněžní hotovosti a stavu bankovního účtu 
D) kontrola pokladních bloků – příjmové a výdajové 
E) Sestavení výkazu příjmů a výdajů. 
F) Vyčíslení výsledku ekonomické činnosti za rok 2008 
G) kontrola inventarizace hmotného majetku.  

 
     Závěr: 
     Kontrolní činnost se soutředila především na oblast účetní evidence a dodržování  
     pravidel daných obecně platnými předpisy a vnitřními pravidly klubu. Kontrolní komise  
     konstatuje, že v průběhu roku, po provedení personálních změn ve výboru klubu, došlo  
     plně ke konsolidaci účetní evidence. Díky tomu bylo možné provést efektivně kontrolu  
     hospodaření. Při kontrole nebyly shledány rozdíly ani nedostatky. Další významnou  
     změnou v klubu je zavedení realizace plateb výhradně prostřednictvím bankovního  
     účtu a příjmových resp. výdajových pokladních dokladů, které podléhají daným  
     pravidlům evidence a kontroly. Pro bezpečnou identifikaci plateb zavedl klub kódy,  
     podle nichž se vytvářejí variabilní a specifické symboly. Správné používání těchto  
     symbolů při provádění plateb usnadňuje nejen jejich identifikaci, ale také umožňuje  
     přesné strukturované vedení účetnictví.  
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